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ZÁPIS 
z 9. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 16. 12. 2015 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
Přítomno: 15 
Omluveni: Ing. Milan Jelínek, Bc. Karel Široký, Tomáš Makovický, Ing. Pavel Procházka, MSc., 
Ing. Martin Procházka  
Přišli později: PharmDr. Marie Strieglerová (16.19 hod.) 

Zapisovatelé: Ing. Bc. Lucie Vyžrálková, Ing. Pavel Vavřina  
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Vladimír Lang, Ing. Helena Kocábová 
Návrhová komise: Irena Kočí, Mgr. Jan Košíček, Ing. Lenka Dobešová, Mgr. Michaela Oliwinská 
  
 
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
9. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.05 hod. Chci Vás přivítat na tomto „mimořádném“ zasedání 
ZM. Toto zasedání bylo na základě § 103 a následujícího zákona 128/2000 Sb., o obcích, ve znění 
pozdějších předpisů, řádně oznámeno a svoláno. V této chvíli je přítomno 15 zastupitelů města. Kon-
statuji, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů. Z dnešního 
jednání se omluvil Ing. Jelínek, Bc. Široký. Předpokládám, že Ing. Procházka a Ing. Procházka, oba  
se dostaví v průběhu jednání. O Dr. Strieglerové a panu Makovickém v této chvíli… Mgr. Ziegler – 
omlouvám ho. Starosta – takže pan Makovický se omluvil. A Dr. Strieglerová dorazí později. Pro-
gram a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi ve většině případů zde na místě s tím, že navrhuji 
diskuzi ke každému bodu zvlášť a zároveň máte prosím ještě před sebou dražební vyhlášku, kterou 
vyhlásil exekutor Prošek na nemovitosti stojící … v podstatě na zámek. A proto si dovolím navrhnout 
doplnění programu o bod č. 5, který nebude nazván Usnesení, ale bude nazýván Dražební vyhláška, 
přesně podle toho názvu, který ve vyhlášce máte. Zbytek si o ní povíme v tomto bodě. Čili, po bodu 
Dražební vyhláška, bude následovat bod č. 6 Usnesení a bod č. 7 Závěr. Táži se zastupitelů, zda má 
někdo další k doplnění programu? Nemá. Nechám tedy o tom hlasovat.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Ing. Vladimír Lang, Ing. Helena Kocábová   
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Irena Kočí, Mgr. Jan Košíček, Ing. Lenka Dobešová, 
Mgr. Michaela Oliwinská 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
2. Prezentace kamerového systému města Moravský Krumlov – předkládá Rudolf Fráňa, velitel 

MěP 
Starosta – požádám tímto o prezentaci velitele MěP. Velitel MěP – představuje prezentaci o kamero-
vém systému. Děkuje za úsilí a to, že se podařilo kamerový systém po tolika letech zprovoznit. 
(00:52:00) Pan Zpěvák – v době výkonu služby, je to možný sledovat živě? Velitel MěP - samozřej-
mě ano, včera jsem u toho seděl asi ¾ pracovní doby. Měl jsem tam asi 6 událostí, které jsem předával, 
a byly nějakým způsobem řešeny blokově. Mgr. Lang – chtěl jsem se zeptat, jak máme takový ty ori-
entační měřiče rychlosti, v tom jsou také nějaké kamery? Velitel MěP  - orientační měřiče rychlosti … 
to je vlastně informace pro toho řidiče. Mgr. Lang – jestli tam ta kamera něco zaznamenává? Velitel 
MěP – ne, vůbec nic. Je to pouze informace. Můžeme se o tom do budoucna pobavit. Mám ještě ná-
hled … co bych chtěl k této otázce vymyslet, ale je to k další diskuzi. Starosta – velmi rád bych za to 
poděkoval veliteli MěP. Za aktivitu, kterou vyvinul v této kauze … ne v kauze … v tomto bodě.  
A pevně věřím, že potírání zločinu ve městě Moravský Krumlov bude nyní aktivnější, lepší a desperáti 
tady mít šanci nebudou. Zároveň jenom upozorňuju, že z těch míst, kde se nám teď, nechci říct despe-
ráti, kde se nám mládež shromažďovala a bude nyní pod kamerou, tak pravděpodobně se přesune ji-
nam. A budeme takto postupně dokamerovávat. „Big brother“ po Krumlově. To byl pokus o zlehčení. 
Pan Zpěvák – když je tu ještě velitel … kdyby se zaměřili na hradby. Oni se totiž stahujou naším dvo-
rem a chodí z druhé strany na hradby. Je jich tam hodně teda. Za tou zemedělkou tam. O přestávkách, 
o půl desáté, o půl dvanácté, je to tam hrůza. Starosta – dobře. Já si myslím, že ke kamerovému sys-
tému je to dostačující.  
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí prezentaci městského kamerového systému v Moravském 
Krumlově.  
 
 
3. Řešení situace – změna dodavatele elektrické energie pro město Moravský Krumlov a PO – 

předkládá Mgr. Tomáš Třetina (bude přímo řešeno na vlastním zasedání ZM) 
 
Starosta – konec srandy, protože bod č. 3 je ten, kvůli kterému bylo svoláno dnešní ZM. 14 dní  
se velmi intenzivně zabýváme dodávkou el. energie pro Moravský Krumlov. Ta kauza se každým 
dnem vyvíjí. Vy jste dostali jednak podkladové materiály na minulém jednání ZM, zároveň jsem Vám 
rozesílal nějaké emaily, kde jste měli možnost se seznámit se stanoviskem, jednak Energie pod 
kontrolou, jednak Energie PRO a jednak Amper Marketu. Což jsou dodavatelé energií. Výsledek … 
podrobně o tom bude informovat pan místostarosta s tím, že výsledek je takový, že pokud ZM k tomu 
dá shodu, tak bychom vypověděli smlouvu o poradenství s Energií pod kontrolou, na ÚOHS dáme 
podnět pro přezkoumání platnosti smluv o sdružených dodávkách a pokud tato smlouva … ÚOHS 
nazná, že tato smlouva je platná, dodává nám Energie PRO, pokud není platná, je vysoutěžena další 
firma, která by nám měla dodávat el. energii. Samozřejmě, už tady mám email, který jsem Vám ještě 
nestačil přeposlat od Amper Marketu, který nám sděluje, že toto … že energii od nich … že nás odpojí 
a já nevím, co všechno. Je to velmi nepřehledné a nikdo se nevíme, kam se obrátit přesně  
na informace, protože nám nikdo ty informace v podstatě ani nechce sdělit. A nebo nám je sdělí tak,  
že nedá k tomu písemné stanovisko, o které bychom se mohli opřít. Tak a nyní prosím o velmi 
podrobné … velmi pozorně poslouchejte komentář pana místostarosty. Místostarosta – děkuji  
za slovo. Jak je v té důvodové zprávě jen v krátkosti naznačeno, tu smlouvu s Energiií pod kontrolou, 
tehdy tedy ještě Best price energy, o.p.s., jsme navázali v prosinci nebo v listopadu roku 2011,  
na základě podkladových materiálů, kdy bylo zcela jasně deklarováno, jakou úsporu v roce 2012, 
pokud s nimi uzavřeme smlouvu, budeme mít. Na konci těch materiálů je shrnutí celé té 4-leté 
spolupráce, kterou s Energií pod kontrolou máme. Je tam v první roce … berte ty čísla jen orientačně, 
nejsou to jakoby úplně přesná čísla, neměl jsem čas jakoby zjistit úplně přesné spotřeby, jak plynu, tak 
el. energie, ale jakoby řádově to odpovídá. Vždy ta … za ty roky 2012 až roky 2013 … já si to také 
vezmu do ruky … to porovnání oproti stavu, který byl v roce 2011. Tzn., když bychom nic nedělali, 
smlouvy by pokračovaly dál a jenom v roce 2012 jsme jen na el. energii ušetřili 147 000,- Kč a na 
plynu 3 419 000,- Kč. To stejné pak v roce 2013. Já už to teď začnu říkat s DPH. Takže 444 676,- Kč  
a nějakých víc než 6 000 000,- Kč na plynu. Potom … jak říkám, toto jsou data, která … ty spotřeby 
platí vždycky za rok 2011 a byla aplikována na roky 2012 a 2013. Roky 2014 a 2015 už jsem potom 
stáhl na ty smlouvy, které máme v tuto chvíli podepsané a předpokládaný odběr, v roce 2016, tzn., 
zase úspory byly značné. Jen, abych řekl, z čeho jsem úspory počítal … v roce 2014 a 2015 jsem  
si stáhl standardní ceník E.ONu, který mají na stránkách. Za rok 2014 a 2015. Mám potom k tomu  
i takovou tabulku, kterou jsem Vás už nechtěl zatěžovat. Samozřejmě, můžu ji dát k nahlédnutí. Jde  
to přesně po všech odběrných místech, všech spotřebách, které máme, jak říkám, v těch smlouvách teď 
na rok 2016. Jsou to relevantní data. Samozřejmě, někdo může mít o 1 MWh víc nebo méně, ale 
řádově by to mělo odpovídat. Takže u el. energie … srovnání se E.ONem, který standardně do většiny 
odběrných míst dodával. To stejné to srovnání u plynu. To jsem zase použil ceník RWE plyn, typ 12, 
kde je jasně na 12 měsíců taky různé, víceleté smlouvy…dvouleté, tříleté a podobně. Použil jsem i to, 
co jsem měl i nyní. Na 12 měsíců. Porovnání je tam zcela jasné. Abych se vyhnul … aby to bylo  
co nejobjektivnější, tak u SMM, která má na Sídlišti kotelnu, tak tam to bylo jinak.  
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Tím, že je tam kogenerační jednotka, tak jsme vždy měli nabídku i od společnosti ČEZ Energo, která 
byla samozřejmě někde úplně jinde než byly standardní ceníky, jak RWE nebo kohokoliv jiného.  
A vždy byly o nějakých deset … dvacet korun na megawattu horší než měla Energie pod kontrolou. 
Ale ty informace nemám přesně, úplně … nepodařilo se nám je v té rychlosti teď získat. Ono je vidět, 
že na tom objemu 7 000 000,- Kč tam ušetříme 650 000,- Kč nebo potom 270, takže ten rozdíl jsem  
se tam snažil minimalizovat tak, aby ta data byla relevantní … ta, která tam jsou. To znamená, 
spolupráce s Energií pod kontrolou, za ty všechny čtyři roky, z mého pohledu, bezproblémová … 
samozřejmě, nějaké problémy byly, ale největší problém nastal až letos, kdy dodavatelem se stal u el. 
energie Amper market, který od 01. 01. 2016 neměl být dodavatelem do těchto 5 000 odběrných místu 
u el. energie, takže nechávám za tím pár teček … Jinak, co se týče … zjišťoval jsem si samozřejmě  
i další informace, volal jsem na „Right  Power Energy“, který je koncovým dodavatelem plynu, jestli 
mají nějaké pohledávky, neuhrazené nebo je tam nějaký problém. Bylo mi řečeno, že nikoliv. Že sice 
končí k 31. 12. 2015, že ty smlouvy bude dodávat někdo jiný, ale žádné pohledávky za Energií pod 
kontrolou nemají. Takže je ten problém pouze v el. energii. A když se podíváte na ty objemy,  
i za město Moravský Krumlov, tak zjistíte, že je to úplně diametrálně odlišné … je pravda, že u nás  
je specifická situace tím, že máme tu kotelnu na Sídlišti, ale prostě u nás … ale ten plyn je ve stejných 
či v řádově větších objemech než el. energie. Takže to jenom k tomuto. Co jsem ještě chtěl zásadního 
říct? Volal jsem i na energetický regulační úřad, minulý pátek. Ohledně toho, kdo teda dodává v této 
chvíli el. energii, kdo je konečným dodavatelem na tomto odběrném místě. Bylo mi řečeno a následně 
jsem to i emailem … jsem se na to znovu dotázal, abych to měl písemně a mám to i písemně, 
elektronicky v emailové poště, že dodavatelem od 11. 12. 2015 je do těchto odběrných míst Energie 
PRO. Starosta – děkuji za úvodní slovo. Samozřejmě to není tak jednoduché. Je to ještě 
zkomplikováno tím, že společnost Amper market podala informaci, teď … za 10 minut 15.00 hodin … 
s tím, že nám sděluje, že … jak máme postupovat. A pořád vyhrožuje odpojením el. energie. Mluvil 
jsem s ředitelem společnosti Amper market a ten mi sdělil, že energii elektrickou budeme dodávat  
do 21. 12. 2015, do konce roku pak zase od Amperu. Teď dostáváme energii od Energii PRO, prý  
do 21. 12. 2015. Po 21. 12. 2015 budeme dostávat od Amperu a kdo ví, jak to zase bude  
po 31. 12. 2015. Čili, v této chvíli zcela jednoznačně vypovíme … nejjednodušší cesta, jak z tohoto 
problému ven je, vypovědět smlouvu s Energií pod kontrolou. Dát podnět na ÚOHS, zjistit, jestli ten 
právní vztah je platný či neplatný. Na základě stanoviska ÚOHS, pokud řekne, je platný, tak budeme 
postupovat dle smlouvy s Energií PRO. Pokud není platný, tak znova … protože jsem se díval, protože 
to VŘ nedopadlo, tak budeme postupovat podle … vybereme nějakého dodavatele v nějaké časové 
lhůtě. Samozřejmě, že 21. 12. 2015 budeme muset zjistit, jak je to … kdo nám skutečně dodává, odkud 
se ta el. energie bere. Je to paradoxní, když máme 9 km od nás elektrárnu. Od koho vlastně tu elektřinu 
budeme pobírat a s tím … dodávka od 01. 01. 2016 je zajištěna. To všichni řekli, že nás neodpojí. 
Jeden vedle druhýho. Takže, neměl by vzniknout nějaký problém na tom, že bychom neměli dostávat 
el. proud nebo plyn. Samozřejmě, že si můžeme myslet o celém tom sporu svoje, kdo asi je v tom,  
že … teď mě mrzí, že teď, v této chvíli se Energie pod kontrolou … že ztratila naši důvěru tím,  
že vznikl jejich problém. Jestli ten problém nakonec je skutečný nebo je uměle vyvolaný Amper 
marketem, to je záležitostí orgánů činých v trestním řízení a do toho my se nemíníme motat. My z toho 
problému teď musíme nějakým způsobem vyjít. To, že jsme jednoznačně ušetřili peníze, je dokázáno 
v těch tabulkách, na těch číslech, které máte v materiálech, které si můžete prostudovat. Nemyslím si, 
že bychom naletěli podomnímu obchodníkovi, spíše si myslím, že příležitost dělá zloděje. A teď nevím 
kdo, v té straně je zloděj. My z toho problému musíme prostě, v uvozovkách „vybruslit“ tak, aby byla 
zajištěna dodávka el. energie, plynu a aby nedošlo na škodě na obecním majetku. Takže ještě jedno 
doplnění, a pak otevřeme rozpravu.  
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Místostarosta – já to ještě doplním, protože je to v těch materiálech. Trošku jsem na to pozapomněl. 
Energie pod kontrolou na základě plné moci, kterou jsme ji před čtyřmi lety dali a uzavřeli  
od 01. 01. 2016 smlouvy s Energií PRO, která je již přímým dodavatelem. To znamená … a přímo 
mezi městem Moravský Krumlov a příspěvkovými organizacemi (PO) a přímo tou Energií PRO. To 
znamená, máme tam i zálohové platby, které tam už přímo půjdou s tím dodavatelem. My jenom 
říkáme, a jakoby se točíme v této chvíli na tom, požádali jsme i Energii PRO, aby se nám k tomu ještě 
vyjádřila, že si myslíme, že tím, že je to na čtyři roky, je to v objemech 4 000 000 el. energie a teď 
nevím 4 x 7 000 000 plynu, by mělo být zadáváno dle zákona o zadávání veřejných zakázek. Toto 
stanovisko jsme jim sdělili s tím, že se mají do dnešních deseti hodin vyjádřit, jestli trvají na platnosti 
smluv a pokud ano, tak my dáme podnět na ÚOHS, aby to projednal, protože nikdo z nás tady není 
odborníkem na to, jestli to tak je nebo není. Jestli bylo postupováno podle zákona nebo nebylo podle 
zákona. Je tady i návrh na to podání na úřad ÚOHS, aby to projednal. Úřad to dostane k projednání, 
bude to nějakou dobu projednávat, v té době bude ten smluvní vztah fungovat. My budeme platit 
zálohy, oni nám budou dodávat el. energii. Pokud se ukáže, že smlouvy byly v pořádku uzavřeny, tak 
budou v pořádku plněny dál. Pokud se ukáže, že nebyly uzavřeny, tak úřad k nějakému datu rozhodne, 
že ty smlouvy nebyly správně uzavřeny, vyzve nás k tomu, abychom si vyzvali navázání nového 
vztahu. My v té době, od toho 01. 01. 2016 do toho rozhodnutí ÚOHS neoprávněně … nebo se 
obohacujeme o dodávky el. energie a zemního plynu. Oni se obohacují o naše zálohy … takže pak se 
to vyúčtuje a nastoupí nový dodavatel, kterého si řádně vysoutěžíme. Protože jsme tu lhůtu takto dali a 
nevěděli jsme, jestli se Energie PRO k tomu postaví tak, že radši se těch smluv zřekne, než aby 
riskovala to, že ty smlouvy budou následně uznané za neplatné, tak jsme … kdyby řekli, že ne…že 
neplatí, tak jsme se připravili i na variantu takovou to…to znamená, včera (15.12.2015) na RM jsme 
vyhlásili dvě VŘ. Jedno na dodávku el. energie. Tím, že je to roční objem za 1 000 000,- Kč, je to 
zakázka malého rozsahu. Oslovili jsme čtyři dodavatele – E.ON, ČEZ, Pražskou plynárenskou a EP 
ENERGY TRADING - Energie s jistotou. Dodnes 16.12.2015, do 14.00 hodin, aby dodali nabídku. 
Bohužel žádný z těchto zájemců nabídku nepodal. A zároveň jsme druhým řízením na dodávku 
zemního plynu oslovili řízením bez uveřejnění Pražskou plynárenskou, která nabídku dnes  16.12.2015 
v 13.54 hod. doručila s tím, že ty ceny, které nám nabídla – 504,- Kč za MWh maloodběru a 497,- Kč 
za MWH ve středoodběru a velkoodběru. To znamená, o nějakých 50,- Kč z MWh méně, což v tom 
ročním odběru oproti Energiím PRO je nějakých 600 000,- Kč nebo 700 000,- Kč rozdíl, kterým jsme 
ušetřili tím, kdybychom tuto zakázku dotáhli do konce, měli vše v pořádku a je i na ZM, i ZM dnes 
může říct, proto jsme to tu dávali až na poslední chvíli, ano, Pražská plynárenská může být naším 
dodavatelem od 01. 01. 2016. Vystavujeme se ale riziku toho, že budeme mít dvě smlouvy s dvěma 
dodavateli a potom ten, který uspěje a bude dodávat a ten, který neuspěje nás možná bude popotahovat 
za to, že jsme s ním uzavřeli smlouvu a neplnili jsme dodávky. V těch všeobecných podmínkách 
Energie PRO je, že až 30% neodebrané energie může být ta smluvní pokuta, kterou by nás mohli 
sankcionovat. Takže, z tohoto důvodu, nějaké právní jistoty, abychom se nedostali do nějakých dalších 
právních sporů a máme na to i právní stanovisko advokátní kanceláře Šopák, Palátová, že máme raději 
tato VŘ zrušit … to jedno na el. energie, je zcela jasné, nikdo se nepřihlásil. U toho plynu ... radši také 
a počkat na to vyjádření ÚOHS o tom, zda jsou ty smlouvy platné nebo nejsou. Starosta – jenom je 
škoda, že to zaplatíme. V této chvíli otevírám rozpravu. Mgr. Lang – chtěl bych se zeptat, jenom se tu 
hovořilo o těch úsporách. Sice to není teď relevantní otázka, ale přesto bych to chtěl vědět. My máme 
teď úspory kolem 20%. Ale jaký je ten stav? My porovnáváme a tím, že jsem neměl čas to 
prostudovat, absolutní číslo nebo jakoby procenta, o které tu energii dodali levnějc? Protože je rozdíl, 
jaká je zima, že jo … v odběru plynu, elektriky atd.. Ono je sice hezký, že jsme ušetřili tady 22%, ale 
co když jsme z té elektriky odebrali mnohem míň a ve finále jsme mohli zaplatit i víc. Máme to nějak 
vyčíslené takhle?  
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Místostarosta – ty tabulky jsem dělal tak, že jsou vždy spočítány na stejnou spotřebu. Stejná spotřeba 
při různé ceně komodity od jednoho nebo druhého odběratele. Samozřejmě, dělal jsem to po nocích, 
můžou tam být nějaké chybky, jo. Dneska jsem to dělal do půl čtvrté, například. Ale nevím 
samozřejmě. Rámcově by to mělo odpovídat. Mgr. Lang – děkuju. Pan Zpěvák – my máme teďka 
smlouvu s Energií pod kontrolou, kdybychom chtěli tu smlouvu vypovědět? Místostarosta – ano. Pan 
Zpěvák – přávěže tam jsou dost velké sankce. Starosta – pane Zpěváku, s Energií pod kontrolou 
máme podepsanou smlouvu o zrušení té dohody, té smlouvy bez jakýkoliv sankčních ujednáních. 
Sankce … problém je v tom, že Energie pod kontrolou uzavřela naším jménem … to máte v těch 
materiálech … smlouvu s Energií PRO, na čtyři roky a jsou tam 30% sankce z té celkové částky. To je 
právě to, co my říkáme, že ne i na základě plné moci, kterou samozřejmě už jim také vypovídáme. 
Takže, my teď nevíme v jakém jsme, s kým jsme v právním vztahu. A to … orgán, který to může říct, 
co platí a co neplatí je ÚOHS. Proto podáváme podnět na ÚOHS. Čili, máme dva problémy, které  
se snažíme vyřešit – dodávka el. energie a plynu, ta by měla být zachovaná se smlouvami, které tady 
máme, kdy ten smluvní partner Energie PRO tvrdí, že jsou platné, což v důsledku znamená … chce 
byznys, musí nám dodávat elektriku a plyn. My tvrdíme, že jsou neplatné. Budeme k tomu mít právní 
stanovisko ÚOHS. Pokud jsou neplatné, tak okamžitě s nimi ukončíme jakýkoliv vztah a budeme 
dodávat od někoho jiného. Pokud řekne, že jsou platné, budeme postupovat podle podmínek, které  
za nás uzavřela Energie pod kontrolou. Je to nemilé, ale prostě … toto je jediný, z mého pohledu, 
jediný možný zákonný postup, který teď máme. Vítám starostu Vedrovic, pana Janderky. Samozřejmě 
konzultujeme tento postup i s okolními obcemi. Kdy okolní obce jsou … každá uzavřela svoji smlouvu 
a ta smlouva se liší ve výpovědních lhůtách, v nějakých detailech. Proto my jakoby jsme připraveni, 
pokud obce o to požádají, jim vyjít vstříc a přes naše právníky + naše právní zastoupení toto s nima 
vyřešit. Zároveň, a to řekněte i lidem, kteří mají … pokud by … elektrika bude dodávaná a my jsme 
připraveni jejich smlouvy připomínkovat a říct, postupujte podle takového a takového postupu … jsme 
připraveni obcím a občanům našim samozřejmě pomoct. Ale, protože každý zase uzavřel svoji 
smlouvu, je nejdříve potřeba tu smlouvu vidět, načíst, připomínkovat, a pak říct „postupujte podle 
tohoto a tohoto postupu“ nějakého, který mi předpokládáme. Samozřejmě, už se objevilo spousta 
prodejců el. energie, kteří nám nabízí svoje služby a jakoby … jenom během dneška mi volali asi tři 
nebo čtyři lidi. Takže, elektřinu zajistíme tak, abychom na tom pořád ušetřili, ale zároveň nedošlo 
k tomu přerušení. Pana starostu z Vedrovic poprosím, aby informoval obce, že pokud někdo bude mít 
zájem, jsme připraveni pomoci. Já si myslím, že pan místostarosta získal takové znalosti, které má teď 
na energetiku v republice málokdo. Zároveň Vás poprosím, abyste toto apelovali mezi občany s tím, že 
jsme připraveni a garantujeme jakoukoliv pomoc, pokud oni o to požádají. My, po dnešním ZM, 
během zítřka všem těm, co jsou připojeni, samozřejmě dle té žaloby máme seznam těch lidí, tak jim 
odešleme stručnou informaci o tom, že jsme připraveni jim pomoci, pokud se rozhodnou vypovědět 
s Energií pod kontrolou … a postupovat podle nějakého systému. Protože, někteří z nich už uzavřeli 
s Amper závitem … marketem nějakou smlouvu. Někteří respektují Energii PRO … každý chce v této 
chvíli individuálně. Čili, v této chvíli končím rozpravu. Mgr. Lang – když ÚOHS rozhodne, že ta 
smlouva je neplatná, bude ta smlouva neplatná od počátku nebo až od té chvíle, kdy ÚOHS rozhodne? 
Starosta – pane magistře, Vy se mě ptáte na věci, který já neumím v téhle chvíli říct. Já nevím. Úřad 
rozhodne, že je smlouva neplatná. Jestliže úřad rozhodne, že je neplatná, tak je neplatná od počátku, 
ale my v dané době odebíráme el. energie a my za tu el. energii zaplatíme. Zaplatíme, ano…v téhle 
chvíli Energii PRO, protože od ní teď, v této chvíli, odebíráme. Ale následně my ukončíme ten vztah 
s nimi. Jakoby … prosím Vás, jasně deklaruji, nejsme žádní černí odběratelé … my, za energii, kterou 
odebereme, jasně zaplatíme, je to dokázáno na všech zálohách, které jsou odeslány. Zároveň s Energií 
pod kontrolou provádíme vyúčtování. Konečná úspora je garantována na základě odečtů zaplacených 
záloh a skutečně odebrané energie a vrácení přeplatku. Čili, tolik k tomuto bodu.  
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Pan Janderka – jen v krátkosti. Dobrý večer, dámy a pánové. Já bych chtěl jenom potvrdit to, co říkal 
pan Juránek ohledně těch úspor, protože i u nás to sledujeme a během těch čtyř let to bylo úplně 
ideální. Také chci potvrdit to, že máme obce každá jiné smlouvy. Protože někdo to má na el. energii, 
plyn, někdo má světla, někdo s nima dělal kotelny. Ta škála těch smluv je tam celá řada. Tím bych 
chtěl poděkovat za tu metodickou pomoc od města Moravský Krumlov, protože nám to hodně 
pomohlo a svým způsobem jsem se stal nějakým prostředníkem mezi okolníma obcema a budeme  
se asi příští týden scházet, abychom jsme se domluvili, jak budeme dál postupovat, protože je to 
v závěru roku velmi nepříjemná věc, tohle řešit a musíme svolat zastupitelstva, podobně jako Vy  
a nějakým způsobem to vyřešit. Ta zpráva ohledně toho ÚOHS se mi nějakým způsobem zamlouvá, 
takže se spojíme … Starosta – tady si prosím tě vem ten materiál. Určitě nám nějaký zbyde. Pan 
Janderka – jen bych se chtěl ještě zeptat. Nevím, jak Vy, ale já jsem se díval zpětně do těch papírů. 
Když jsme dávali plnou moc Energii pod kontrolou a tehdy ještě Best price energy … jak se na to … 
Místostarosta – jde pouze o změnu názvu. Starosta – IČO zůstalo stejné. Pan Janderka – dobře. 
Starosta – samozřejmě … v první fázi nebo, po dobu čtyř let to opravdu pro nás bylo velmi pohodlné, 
velmi příjemné, měli jsme velmi krásné ceny dodávaných energií, služby byly kvalitní. V této chvíli 
říkám „příležitost dělá zloděje“, akorát nevíme, kdo z nich ten zloděj je a jakoby … „kdo lže, ten 
krade, do pekla se hrabe“ … prostě se ten zloděj ukáže velmi, podle mého názoru, velmi rychle.    
 
Příchod PharmDr. Marie Strieglerová – 16.19 hod. – nyní zastupitelů celkem 16. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje dohodu o zániku Smlouvy o poradenství  
a správě odběrných míst a odběrných zařízení při spotřebě elektrické energie a zemního plynu  
ze dne 29. 11. 2011.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje podání podnětu k Úřadu pro ochranu 
hospodářské soutěže k přezkoumání platnosti smluv o sdružených službách dodávky elektřiny  
a zemního plynu, které na základě zmocnění uzavřela za Město Moravský Krumlov a jeho 
příspěvkové organizace Energie pod kontrolou, obecně prospěšná společnost se společnosti 
Energie Pro s.r.o., jakožto dodavatelem těchto služeb s tím, že do doby pravomocného 
rozhodnutí Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže bude Město Moravský Krumlov a jeho 
příspěvkové organizace postupovat v souladu s podmínkami dohodnutými v předmětných 
smlouvách.  
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Místostarosta – já mám ještě dvě usnesení. Musím se ale teď omluvit. Ještě mi volá firma Prago… 
pán, který zprostředkovával Pražskou plynárenskou. Já jen zkusím ověřit, o jakou informaci  
se jedná, zda by byla relevantní. Starosta – takže přeruším projednávání tohoto bodu. Podíváme se na 
bod č. 4 a následně se k tomuto bodu vrátíme.  
 
Přerušení projednávání tohoto bodu – 16.41 hod. – pokračování 16.58 hod.  
Místostarosta – vše máte v materiálech. Ověřoval jsem si to ještě s Pragoplynem i s Energií PRO. 
Energie PRO by měla být registrována. To stejné začal činit i Pragoplyn. Ale jak říkám, abychom jsme 
se vyhnuli nějakým budoucím sporům, tak v této chvíli doporučuji zrušit VŘ na plyn a očekávat 
dodávku od Energie PRO. Žádné jiné, lepší informace jsem již nedostal. Jen jsem si to chtěl ověřit, 
abychom neučinili nějaké rozhodnutí, protože tyto věci jsou stále ve vývoji. Starosta – takže tyto dvě 
VŘ zrušit? A když je vyhlásila RM, tak by je měla RM zrušit? Místostarosta – tím, že ZM je vyšší 
orgán, neviděl bych v tom problém. Starosta – dobře.  

Zastupitelstvo města Moravský Krumlov neschvaluje výsledek zadávacího řízení s názvem  
„V 00124B – veřejná zakázka o sdružených službách dodávky plynu pro město Moravský 
Krumlov na rok 2016“ zadávaného v jednacím řízení bez uveřejnění dle § 23 odst. 5 písm. c) zá-
kona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách a pověřuje starostu města podpisem ROZHODNU-
TÍ ZADAVATELE O ZRUŠENÍ ZADÁVACÍHO ŘÍZENÍ.  

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK 
Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 - LANG Petr, Mgr.  

Zastupitelstvo města bere na vědomí, že v zadávacím řízení „V 00124A – veřejná zakázka  
o sdružených službách dodávky elektrické energie pro město Moravský Krumlov na rok 2016“ 
nepodal nabídku žádný uchazeč a proto pověřuje starostu města podpisem ROZHODNUTÍ 
ZADAVATELE O ZRUŠENÍ VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ.  
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
4. Dodatek ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Služby města Moravský Krumlov – před-

kládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
Starosta – jde o dodatek ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Služby města Moravský 
Krumlov. Je to návrh na schválení Dodatku č. 3 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace města: 
SMM Moravský Krumlov, Zámecká 2, 672 01 Moravský Krumlov. Předmětem dodatku je změna (ta-
xativní výčet) činností této jednotky po sloučení s TaZS. Předmět činnosti organizace je řešen v článku 
3.2 platné ZL. Na základě stanoviska AK Šopák, Palátová Znojmo ze dne 15. 12. 2015 Vám předklá-
dám přepracovaný dodatek ke ZL a návrh textu usnesení ve věci rozhodnutí samosprávného orgánu 
města o sloučení předmětných PO s účinky rozhodnutí od 1. 1. 2016. Po schválení dodatku bude in-
formován příslušný soud. Rozhodnutí ve věci je v souladu s ust. § 84 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb.,  
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, ve výhradní pravomoci ZM. Pokud si ten dodatek nalistujete, 
tak v předmětném bodě se říká „mění se bod č. 2 Zřizovací listiny – název a předmět činnosti …“ to, 
co má TaZS ve své zřizovací listině. Je nám prosím to to jasné všem? Jedná se o administrativní úkon.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dodatek č. 3 ke Zřizovací listině Správy majetku města Moravský Krumlov, pří-
spěvková organizace, IČ: 00839043, dle přílohy č. 1 a 2 tohoto usnesení, kterým se dnem  
1. 1. 2016 mění název organizace na Služby města Moravský Krumlov, příspěvková organizace  
a zároveň mění a rozšiřuje předmět činnosti organizace. 
 
Mgr. Zdeněk Juránek nehlasoval – odešel telefonovat. 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vla-
dimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK 
Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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ZM schvaluje Rozhodnutí o sloučení příspěvkových organizací zřizovaných městem Moravský 
Krumlov, Správa majetku města Moravský Krumlov, příspěvková organizace, IČ: 00839043  
a Technická a zahradní správa Moravský Krumlov, příspěvková organizace, IČ: 00150118 s tím, 
že nástupnickou organizací, na kterou přecházejí práva a povinnosti organizace slučované dle § 
27 zákona č. 250/2000 Sb., včetně práv a povinností z pracovně právních vztahů, je Správa ma-
jetku města Moravský Krumlov, příspěvková organizace, IČ: 00839043, s účinností ode dne  
1. 1. 2016. 
 
Mgr. Zdeněk Juránek nehlasoval – odešel telefonovat. 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vla-
dimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK 
Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Příchod Mgr. Zdeněk Juránek – 16.51 hod. – nyní zastupitelů opět celkem 16. 
 
5. Dražební vyhláška, spis. značka EX 11490/15-155 o zámku v Moravském Krumlově – předklá-

dá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  

Starosta – Dražební vyhláška, kterou máte na stole, ta mi byla doručena během víkendu. Včera se jí 
zabývala RM a tato dražební vyhláška nám říká, že byla vyhlášena dražba nemovitosti – zámek + po-
zemky, které zde leží. Zároveň nám říká, že byla stanovena cena za tuto nemovitost. To znamená … 
nejnižší podání činí 14 000 000,- Kč. Jistota činí 500 000,- Kč, které je nutno dát na účet. Jedná  
se o dražbu elektronickou. Dále nám ukládá, dle nějakých podmínek, které jsou zde uvedeny … 
všechny tyto podmínky splňujeme. S tím, že tato dražba je vyhlášena na 11. 01. 2016 a vzhledem 
k tomu, že jste ji dostali teď…tuto vyhlášku… myslím si, že jde o tak závažnou věc, že v této chvíli 
z toho vyplývají různé možnosti, jakým způsobem se město Moravský Krumlov může do této dražby 
přihlásit. První podání je 14 000 000,- Kč, ve druhé, pokud by se nikdo nepřihlásil, ve druhé dražbě  
se snižuje na cenu 50% z vyvolávací ceny … z 21 000 000,- Kč, tzn. 10 500 000,- Kč, následně to kle-
sá a klesá … Samozřejmě, jsou tam určitá rizika, spojená s tím, že … spojené s nepřihlášením se do 
první dražby. To znamená, že zámek může vydražit někdo jiný. Zároveň ale je tam zase otáz-
ka…přihlásí se někdo jiný? Další věcí je počkat na druhou dražbu s rizikem, že do druhého kola  
se určitě přihlásí někdo jiný. Zároveň máme uzavřenou platnou nájemní smlouvu s Inchebou, nebo teď 
s Reality s tím, že tato smlouva bude nějakým způsobem vyřešena s Inchebou a bude započtena. My ji, 
samozřejmě tuto pohledávku, přihlásíme u Exekutorského úřadu, soudního exekutora, a měli bychom 
následně z té dražby dostat nějaké peníze. A pak, podle toho, kolik mi dostaneme, budeme komuniko-
vat s Inchebou na vyřešení tohoto předplaceného nájmu. To bude předloženo během vánočních svátků. 
Pan ředitel je v této chvíli na dovolené. Komunikoval jsem s ním dnes odpoledne, takže bude mu  
to nějakým způsobem předloženo. Proto Vám teď sděluji … v této chvíli rozprava by vedla k tomu,  
že každý máme nějaký názor a ten názor by byl následně prezentován a přesvědčovali bychom jedno-
ho přes druhého tak, jak to bylo včera na RM.  



9. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 16. 12. 2015 

 11

To znamená, já si dovolím říct následující, 04. 01. 2016 bude svoláno ZM pouze k tomuto bodu. 
Omlouvám se za ten termín, ale jindy prostě nejsme schopni následně … pokud toto ZM rozhodne  
o přihlášení se do té dražby, do prvního kola, je nutno složit jistinu 500 000,- Kč a ta musí odejít 
z našeho účtu na účet advokátní kanceláře, která se za nás přihlásí do té dražby. Tím pádem je tam 
potřeba na bankovní převod. To znamená tak, aby ty peníze byly do 11. 01. 2016 na účtu. To je ta jis-
tina. Pokud se nepřihlásíme, nedáme nabídku, jistě nám bude vrácena. Nemám k tomu teď, v této chví-
li, víc co říct. Mgr. Lang – nebudu zabíhat do podrobností, abychom to tu nezdržovali. Jen se zeptám, 
proč my budeme ukončovat tu nájemní smlouvu? Starosta – protože máme předplacený nájem ve výši 
1 600 000,- Kč do konce roku 2020. Mgr. Lang – však to můžeme nechat. Starosta – ne, nemůžeme 
to nechat, protože tato nájemní smlouva pozbývá platnosti v této exekuci. Je to tam jeden z bodů,  
o kterém se dočtete. Mgr. Lang – jak je to možné? Ing. Florianová – podle té dražební vyhlášky, po-
kud my bychom se nepřihlásili s tou nájemní smlouvou exekutorovi, tak by automaticky příklepem 
zanikla. To tady máte v tom bodě č. 10 té dražební vyhlášky. My se přihlásíme samozřejmě, ta nájem-
ní smlouva „zaniká“, ale v tento okamžik zjišťujeme, co bude následovat, hlavně, co bude s těmi peně-
zi, které my  máme v podstatě předplacené na tom nájmu. Starosta – jsou tři varianty vývoje. Buď 
zámek nikdo nekoupí, pak je … nevím, bude nějaké další kolo dražby. Nějakým způsobem se to bude 
vyvíjet. Netuším, s kým my budeme uzavírat dohodu o pronájmu prostor. Nevím. Pokud koupí zámek 
někdo jiný než my, pak se s ním budeme muset samozřejmě bavit o nové nájemní smlouvě a je potřeba 
mít ty peníze, které jsme tam předplatili zpátky. Nebo zámek koupíme my, a pak je … což je můj ná-
zor … abychom zámek koupili, jde o to jakou technikou, bavili jsme se o tom, usnesení ZM je jedno-
značné, a potom je potřeba mít tuto pohledávku vyřešenou. Protože ta pohledávka tam jednoznačně je. 
Pí. Kočí – chtěla bych k tomu dodat, že včera na RM jsme o tom diskutovali. Každý měl svých něko-
lik názorů. Nakonec jsme se shodli na usnesení, které bych chtěla, aby pan starosta přečetl, protože  
to vysvětluje vlastně téměř vše, na čem jsme se shodli a k tomu byste se měli vyjádřit. Jde tam vlastně 
o to, za kolik korun může město přihazovat v té dražbě. Tak pane starosto, kdybyste byl tak laskav … 
Starosta – ono je to samozřejmě komplikované. Protože včerejším usnesením RM, které v téhle chvíli 
nebudeme hlasovat, protože nevím, jestli je relevantní k tomu dalšímu postupu, ale … chci říct …  
je schválená smlouva z naší strany se společností Incheba na odkup zámku, ve které říkáme „cena 
zámku je, za kterou jsme ochotni zámek koupit, 15 000 000,- Kč, od této částky se odečítá předplacené 
nájemné, v 07/2015 to bylo 1 700 000,- Kč přibližně a druhá věc je daň z převodu nemovitostí, kterou 
platí prodávající“. V této chvíli se to mění. A to tak, že pokud bychom schválili 14 000 000,- Kč, při-
hlásili se do dražby, budeme mít vyřešenou pohledávku … čili ta se od těch 14 000 000,- Kč ve finále 
odečte. Ing. Lang – podle výsledku, jak dopadne dražba. V praxi je to 1/3 z té částky. Starosta – neří-
kejte třetina, protože to je v této chvíli velmi … ten překlad hned mezi občany bude jiný. Já chci říct 
to, že od těch 14 000 000,- Kč po dnešních jednáních s Inchebou nebo Reality MK bude tato pohle-
dávka započtena. Měla by být v celé výši. Bude k této částce připočtena částka, kterou zaplatíme  
za převod nemovitosti, což činí 4%, v součtu je to 500 000,- Kč. A teď RM schválila možnost podání 
ve výši 14 000 000,- Kč až 14 400 000,- Kč a doporučuje to ke schválení, ale s tím, že by to v tuto 
chvíli překračovalo … teď už, protože je tam odečten ten 1 600 000,- Kč … pořád bychom se vešli  
do těch 15 000 000,- Kč schválených na ZM. Jenže. Já se chci vyvarovat jakých si licitací a zároveň  
se chci vyvarovat jakýkoliv možných agentur „jedna paní povídala“, proto Vás teď nebudu k ničemu 
nabádat, říkat, sdělovat, navrhovat. Naopak, prostudujete si dražební vyhlášku za domácí úkol přes 
Vánoce. Sejdeme se po Vánocích a domluvíme se na tom, jakým způsobem se zapojíme do dalšího 
osudu moravskokrumlovského zámku.  
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Usnesení, které včera RM schválila je: „RM doporučuje ZM schválit účast města, jakož to přihlášené-
ho dražitele, v dražbě nemovitých věcí nacházejících se v k. ú. Moravský Krumlov a to na pozemku p. 
č. 1…teď jsou tady vyčísleny všechny ty parcely a nemovitosti, které na nich stojí…zapsaných na listu 
vlastnictví č. 477 pro k. ú. Moravský Krumlov vedené u Katastrálního úřadu Jihomoravský kraj 
s možností učinit podání ve výši vyvolávací ceny, to je 14 000 000,- Kč, do maximální výše 
14 400 000,- Kč“ a za druhé „RM doporučuje ZM pověřit starostu města k registraci města Moravský 
Krumlov jako dražitele a tak dále, dále … přes zaplacení té dražební jistoty ve výši 500 000,- Kč…“. 
To není, že já bych s Floriánovou poslal 500 000,- Kč na účet Incheby nebo komu jen tak … takže 
v této chvíli Vám oznamuji, že 04. 01. 2016, ač je mi to nemilé, takhle brzo, bude svoláno ZM. Sejde-
me se pouze k tomuto předmětnému bodu a domluvíme se na dalším postupu. Protože, když si dobře 
tu vyhlášku přečtete, samotného každého z Vás napadnou možnosti, jakým způsobem se k tomu posta-
vit a tyto možnosti musíme mít mezi sebou vydiskutovány, protože se jedná o rozhodnutí, které jsme 
už sice udělali, víme o moravskokrumlovském zámku, ale teď jde o to, jakou technikou, jak se do toho 
zapojit.   
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí dražební vyhlášku, spis. značka EX 11490/15-155 o zámku v Moravském 
Krumlově. 

 
ZM bere na vědomí termín svolání ZM k bodu dražební vyhláška, spis. značka EX 11490/15-155 
dne 04. 01. 2016 v 16.00 hodin na místě obvyklém. 
 
Starosta – materiály, pokud nějaký vznikne, předpokládám návrh smlouvy mezi městem a společností 
Incheba reality nebo s kým, nevím, tak Vám samozřejmě budou zaslány na email, případně poštou. 
MěP Vám je rozveze. V této chvíli k tomu nemám víc, co říkat. Vzhledem k tomu, že nebyla žádná 
přihláška do rozpravy, usnesení zaznělo. Čili končím projednávání bodu zámek a vracíme se k projed-
návání bodu Energie a těm dvěma usnesením ohledně neplatnosti VŘ.  
 
 
6. Usnesení   
Starosta – než předám slovo návrhové komisi, tak ještě si dovolím jednu věc. Pořád ještě jsme v reži-
mu jednání ZM, kdy … víte všichni, že v letošním roce Vašek Kočí měl nehodu, ze které se pánbůh 
zaplať dostává a jeho práci v té době z velké většiny zastal pan místostarosta, který se věnoval práci 
investičního technika. Vzhledem k tomu, že nejsem oprávněn udělit odměnu volenému zástupci nebo 
členu samosprávy, dovolím si v této chvíli a už jsme to jednou dělali, navrhnout peněžní dar ve výši 
20 000,- Kč panu místostarostovi za práci, kterou odvedl v rámci roku 2015 na investičních akcích. 
Nechtěl jsem to příliš řešit před veřejností, ale vzhledem k tomu, že je pořád zasedání ZM, dovolím  
si o tom nechat hlasovat. Nebudu k tomu otevírat rozpravu, rovnou si dovolím vyhlásit hlasování. Dále 
04. 01. 2015 bude ZM. Dovolím si Vás požádat, abychom se 03. 01. 2015, v neděli, se tady potkali  
a domluvili se na tom, jakým způsobem druhý den budeme o té věci hlasovat. Já si neumím představit, 
že bychom se mohli názorově sladit na veřejném projednávání ZM. Jste ochotni přijít toho  
03. 01. 2015? Mgr. Ziegler – stačí zástupci stran? Starosta – samozřejmě, tak abychom dále prezen-
tovali ten názor. Sejdeme se v 17.00 hodin. Přátelé, tím Vám také chci poděkovat moc za Vaši práci, 
kterou odvádíte pro tohle město. Ta práce je velmi kvalitní, já si Vás všech moc vážím. Děkuji Vám za 
Vaši otevřenou diskuzi, i když mnohdy nesouhlasíme, ale o tom je právě tady ta naprosto otevřená 
spolupráce a jsem rád za tu dělnou atmosféru, která v tomto ZM panuje.  
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Přeji Vám krásné Vánoce, požehnané Vánoce. Užijte si je doma, v kruhu rodinném a do nového roku 
Vám přeji především pevné zdraví. Ať se Vám splní vše, co si přejete. Mějte hezký Vánoce. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje v souladu s § 85, písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 
předpisů, poskytnutí peněžitého daru ve výši 20 000,- Kč místostarostovi města Moravský 
Krumlov za mimořádné práce (výkon prací investičního technika) spojené se zabezpečením in-
vestičních akcí města Moravský Krumlov 
 
Mgr. Zdeněk Juránek nehlasoval pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETI-
NA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl(a): Ing. Lenka Dobešová 
 
 
7. Závěr 
Pan starosta ukončil jednání v: 17.21 hod.  
 
 
Zapisovatelé:       ………………………………….. 
                       Ing. Bc. Lucie Vyžrálková 

 
………………………………….. 

                          Ing. Pavel Vavřina 
 
Ověřovatelé zápisu: 
        ………………………………….. 
           Ing. Vladimír Lang 
 
 
         ………………………………….. 
                     Ing. Helena Kocábová   
V Moravském Krumlově, dne 17. 12. 2015 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


